

8-Flüsse-Tour 8-River-tour Klaus Kietzmann EAASDC Honorary Lifetime Member

River cruises are currently in vogue. We dancers have also the possibility for a travel along the riverside. Some clubs in towns situated on the bank of a river have taken the river name into their club name.

The 8-River-tour starts in Trier on the Moselle and ends in Deggendorf on the Danube with visits of Mosel Valley Dancers, Rhine Mosel Squeezers, Lower Rhine Squares, Ruhrfires, Lahn-River-Wheelers, Main-River-Dancers Lichtenfels, Taubertal Dancers, Neckar Valley Dancers, Nagold Valley Rebels, Donau Diamonds, Danube Waves Deggendorf. Along the riversides you get to know the beautiful landscape and can combine it with square dancing.

Square Dancers with a motor home could use this route for their annual meetings of the corresponding travel clubs (like the Rollin' Squares or the High Speed Traveler) as well as for club excursions.



Fluss-Kreuzfahrten sind derzeit groß in Mode. Wir Tänzer haben auch die Möglichkeit zu einer Reise entlang der Flüsse. Manche Klubs aus Städten, die an einem Fluss liegen, haben den Flussnamen in ihren Klubnamen aufgenommen.

Die 8-Flüsse-Tour beginnt in Trier an der Mosel und endet in Deggendorf an der Donau mit Besuchen bei den Mosel Valley Dancers, Rhine Mosel Squeezers, Lower Rhine Squares, Ruhrfires, Lahn-River-Wheelers, Main-River-Dancers Lichtenfels, Taubertal Dancers, Neckar Valley Dancers, Nagold Valley Rebels, Donau Diamonds, Danube Waves Deggendorf. Entlang der Flüsse kann man schöne Landschaften kennenlernen und mit Square Dance verbinden.

Diese Route eignet sich bestens für reiselustige Square Dancer mit Wohnmobil und für Jahrestreffen der entsprechenden Mitgliedsklubs (wie die Rollin' Squares oder die High Speed Traveler) sowie für mehrtägige Klubausflüge.

Kleines Wortspiel mit Flussnamen: Mein Main – rein in den Rhein.

